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Protokoll fört på styrelsemöte torsdag 20 oktober 2022 kl. 18.30 på Härnösands Brukshundklubb. 

Närvarande: Gunilla Nilsson, Martin Adelgren Thorén, Gunnel Crona, Margareta Höglund och Pether 

Öhlén.  

Förhindrad att närvara: Torbjörn Eriksson, Lena Backström Nordén, Camilla Johansson och Agneta 

Gidmark. 

§ 88  Martin öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§ 89  Som ordförande valdes Martin och som sekreterare Gunilla. 

§ 90  Dagordningen fastställdes. 

§ 91  Som justeringsperson valdes Pether.  

§ 92  Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

§ 93  Martin gick igenom klubbens ekonomi som är god, beräknat resultat strax under 60.000 kr 

§ 94  Inkomna skrivelser: Laine har föreslagit att ett staket sätts upp runt klubbens agilityplan. 

Frågan hänskjutes till nästa styrelsemöte, behövs diskuteras vidare. 

§ 95  Sektorernas rapporter:  

Rally:   Regelrevidering på gång. 

Agility:  Fortsättningskurs pågår.  

Tävling: Appell-spårtävling planeras till 7/5 och BH-prov planeras 13/5.  

Mental och Tjänstehund: För närvarande inget planerat. 

Hus:  Under hösten har det genomförts många kursen (valp- allmänlydnads- och spårkurs) samt 

prova-på-kurser (tävlingslydnad, sök och rapport) Samtliga kurser har fyllts snabbt.  

Kök:  Ingen förändring. 

Ungdom: Liselotte Pettersson kommer till mötet informera om ungdomsgruppens aktiviteter. 

Enda krav för få att delta är att man är intresserad av hundar.  

Öppet hus 3 gånger utan krav på medlemskap, därefter kan man bli medlem som familjemedlem, 

eller som medlem i ”svensk hundungdom”. 



SMS-grupper läggs upp för att lätt kunna lämna information direkt till ungdomarna. Olika grupper: en 

grupp för föräldrar, en grupp för 18 år och under och en för över 18 år. 

På intresseanmälningslistan finn 44 ungdomar men alla kommer inte på aktiviteter. 

Ungdomar är en lättflyktig grupp, därför jätteviktigt att aktiviteterna anpassas till ungdomarnas 

efterfrågan och önskemål. Bland annat skötsel, allmän hundkunskap, agilitykurser, rallylydnad. De 

har också gått olika prova på kurser bl.a. uppletande, spår, patrull. 

Önskemål att ungdomarna får gå kurser för halva priset. Det är stor efterfrågan på agilitykurser. 

Öppet hus anordnas med olika aktiviteter och olika teman tex inkallning, sitt, ligg etc. 

Halloween är för närvarande under planering. Bla kommer aktivitetshagen att nyttjas. 

De som kommit längre får fortsatta kurser på högre nivå. 

Ungdomsgruppen ser gärna att det äskas pengar från fonder eller annat. (ansökan att få 

vindkraftspengar har gjorts men där fick klubben avslag.” Vuxna på stan” gav ett par tusen).  

Blivande instruktörer är välkomna att delta på aktiviteter bla som coach.  

Anläggning: Återstående färdigställningsarbeten kommer att genomföras under hösten. Bla 

dörrfoder runt ytterdörren till toan.  

§ 96  Inga beslut tagna via styrelsens smsgrupp.   

§ 97  Övriga frågor: Pether föreslår att klubben ger bidrag till Camilla Johansson inför hennes 

deltagande i Dobermann VM i Italien. Beslutades att utarbeta en policy där det framgår hur klubben 

ska agera vid sponsring av ekipage som blivit uttagen till större tävlingsevenemang. Inget beslut togs. 

§ 98 Datum för nästa styrelsemöte beslutas via styrelsens SMS-grupp. 

§ 99 Martin avslutade mötet och tackade för deltagandet. 

 

 

 

 

Martin Adelgren Thorén  Gunilla Nilsson Pether Öhlén 

Ordförande   Sekreterare  Justerare 

 

 

 


